
Уважаеми г-н Чобанов, 

За пореден път се отмятате от думата си и разочаровате гражданите на София. След като се 
оказа, че не сте построили 100 детски градини, сега се оказва, че и уседналостта ще се отложи 

за един друг път... Само не се разбра до тогава, когато и да е това, как ще се бори общината с 
фалшивите адреси и пришълците от близо и далеч и на какво да разчитат нормалните хора, 

които по 20-30 години жевеят и си плащат данъците на едно място в София. 

Г-н Чобанов, призовавам Ви да оставите уседналоста да действа още от тази есен и ако е нужно 

да се променя за догодина. 

С уважение,  Георги Маринов! 

 


